
Strooiveld voor de as van huisdieren 

Interpellatie op de gemeenteraadszitting van 2 mei 2017 

 

Mevrouw de voorzitter, geacht college, beste collega’s, 

In 2014 waren er in Vlaanderen 769.000 honden en 1.156.000 katten. Brugge telde toen  

ongeveer 11.000 honden en 14.000 katten. Ook deze dieren overlijden en steeds meer 

dierenbezitters willen op een serene manier afscheid nemen van hun huisdier. 

Elk jaar nemen het aantal crematies van deze dieren toe. In 2014 werd er 420 ton aan 

overleden huisdieren gecremeerd, dit is ruim zeven maal meer dan in 2010. Er blijft dus een 

stijgende vraag om het overleden huisdier te cremeren. Het gevolg is dat er een grote nood 

is ontstaan aan strooiweiden om de as van deze dieren uit te strooien. 

Daarom stelt de N-VA, samen met dierenvriendenkringen, voor om een strooiveld voor 

huisdieren op te richten in Brugge.  

Er zijn reeds enkele hondenloopweiden aangelegd op ons grondgebied. Het moet toch 

mogelijk zijn om op of naast een van deze loopweiden een plaats te voorzien waar de as van 

de huisdieren kan worden uitgestrooid. Ingrijpende werken zijn niet nodig en hoeft helemaal 

niet duur te zijn.  

Maar waarom geen strooi- en herdenkingsplaats oprichten op een bijzonder plekje in een 

bosrijke omgeving?  Bijvoorbeeld in het Biesbroekbos of in het Ryckeveldebos.   

Samen met mijn fractie vraag ik om mijn voorstel gunstig te onthalen. 

 

Hugo De Bondt 

Gemeenteraadslid N-VA  

 

  

  


